
 PROTOKÓŁ NR 25/20

z  posiedzenia  Komisji  Budżetu  i  Finansów,  które  odbyło  się  w  dniu
07.12.2020 r. o godz. 9.00 – online.

Posiedzeniu  przewodniczyła  Pani  Bożenna  Kozłowska  –  Przewodnicząca
Komisji Budżetu i Finansów.

Lista  obecności  radnych  Komisji  Budżetu  i  Finansów  Rady  Miejskiej
w Pabianicach stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.

Radni zostali skutecznie powiadomieni o terminie Komisji.

Porządek obrad:
1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad.
2. Informacja nt. przyjęcia protokołu Nr 24/20 z dnia 30.11.2020 r. 
3. Przedstawienie  opinii  merytorycznych  Komisji  Rady  Miejskiej

w Pabianicach ws. projektu budżetu Miasta Pabianic na 2021 rok
4. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Gminy Miejskiej Pabianice na lata 2021-2035.
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta

Pabianic na rok 2021.
6. Sprawy różne.

Ad.1.
Przewodnicząca  Komisji   Bożenna  Kozłowska  przywitała  wszystkich
uczestników posiedzenia online, odczytała listę obecności członków Komisji.
Wszyscy radni byli obecni.
Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  poinformowała,  że  do
przedstawionego porządku obrad  nie wniesiono żadnych uwag, w związku
z tym uważa porządek obrad za przyjęty. 

Ad.2.
Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  poinformowała,  że  nie
zgłoszono żadnych uwag do treści  wyłożonego protokołu  Nr  24/20 z dnia
30.11.2020 r.  w związku z tym uważa protokół za przyjęty.
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Ad.3.
Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  przedstawiła  opinię  Komisji
Zarządzania  Mieniem Komunalnym dot.  projektu  budżetu  Miasta  Pabianic
na  2021  rok  w  zakresie  podległych  merytorycznie  komisji  wydziałów
i  jednostek.  (Zał.  Nr  2)  Stwierdziła,  że  została  zmniejszona  dotacja  dla
Zakładu  Gospodarki  Mieszkaniowej  w  stosunku  do  ubiegłego  roku.
Powierzchnia zasobów mieszkaniowych zarządzanych przez ZGM w 2015
roku to 190.000 m2 , w br. 160.000 m2, jest spadek o 20%. Dotacja dla ZGM
na  rok  2015  w  planie  budżetu  wynosiła  2.500.000  zł,  obecnie  wynosi
4.500.000 zł. Jest to wzrost ponad 70%. Stawka kalkulacyjna utrzymania m2

zasobu mieszkalnych i użytkowych tj.13,40 zł. W 2021 roku ta stawka wzrosła
do 26,50 zł. Nastąpił dwukrotny wzrost zarządzania kosztów. Pan Dyrektor
ZGM  przesłał  informację,  że  nastąpi  reorganizacja  w  ZGM  i  zostaną
zredukowane etaty z tytułu odejścia na emeryturę i zakończenia umów.

Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  przedstawiła  opinię  Komisji
Oświaty, Kultury i Sportu dot. projektu budżetu Miasta Pabianic na 2021 rok
w  zakresie  podległych  merytorycznie  komisji  wydziałów  i jednostek.
(Zał.  Nr  3)  Powiedziała,  że  finansowanie  oświaty  jest  wielkim wyzwaniem
dla samorządów. Subwencja oświatowa dla miasta Pabianic to 37.000.000 zł.
Jeśli nie zmieni się sposób naliczania subwencji, w przyszłości będzie to duży
problem dla samorządów, które będą musiały ograniczać inwestycje, jeśli nie
nastąpią większe wpływy z tytułu podatków, gdyż ze względu na epidemię te
wpływy zmniejszają się.

Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  przedstawiła  opinię  Komisji
Spraw  Społecznych  dot.  projektu  budżetu  Miasta  Pabianic  na  2021  rok
w zakresie podległych merytorycznie komisji wydziałów i jednostek. (Zał. Nr
4) Podkreśliła, że dużo środków zostaje przekazana na DPS. Finansowanie
DPS – 4.000 zł za pobyt miesięczny pensjonariusza.

Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  przedstawiła  opinię  Komisji
Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  dot.  projektu budżetu Miasta Pabianic
na  2021  rok  w  zakresie  podległych  merytorycznie  komisji  wydziałów
i jednostek.  (Zał.  Nr 5)  Podkreśliła,  że w tym budżecie są duże środki  na
modernizację i rozwój komunikacji miejskiej. Są to środki unijne na poziomie
29,6 mln zł wkładu własnego, 10,1 mln zł dotacja z budżetu państwa, 1,7 mln
zł, razem jest to 41,5 mln zł. Łódzki Tramwaj Metropolitarny jest to 86 mln zł.,
w tym dotacja z unii 41,4 mln zł, wkład własny 38 mln zł., dotacja z budżetu
państwa  6,6  mln  zł.  Poprawa  Efektywności  Wykorzystania  Energii
w Budynkach - dotacja z unii 10,5 mln zł, wkład własny 1 mln zł. W związku 
z tym, że jest ograniczony poziom wzrostu dochodów bieżących, duży wpływ
jest  kładziony  na  sferę  wydatków  i  dlatego  budżet  miasta  planuje
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optymalizację  zatrudnienia  w  odniesieniu  do  realizowanych  zadań
i aktualnych uwarunkowań.
Zapytała, czy są uwagi do powyższych opinii Komisji Rady. Nie ma uwag.

Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  przedstawiła  opinię  Komisji
Budżetu  i  Finansów  dot.  projektu  budżetu  Miasta  Pabianic  na  2021  rok
w  zakresie  tematyki  podległej  jej  bezpośrednio  (wynikającej  z  zakresu
działania komisji rady). 

Wobec braku dalszych pytań na tym zakończono procedowanie  punktu  3
porządku obrad Komisji.

Ad.4.
Skarbnik  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  przedstawiła projekt  uchwały
w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
Miejskiej Pabianice na lata 2021 – 2035. (Zał. Nr 6) 

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodnicząca  Komisji  Bożenna
Kozłowska poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Miejskiej  Pabianice  na  lata
2021 – 2035.

Głosowanie jawne: za – 8,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 1.
Komisja zaopiniowała pozytywnie  projekt uchwały w sprawie uchwalenia
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Miejskiej  Pabianice  na  lata
2021 – 2035.

Ad.5.
Przewodnicząca Komisji Bożenna Kozłowska przedstawiła  projekt uchwały
w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Pabianic na rok 2021 (Zał. Nr 7) 

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodnicząca  Komisji  Bożenna
Kozłowska poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia
budżetu Miasta Pabianic na rok 2021.

Głosowanie jawne: za – 7,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 1.
Komisja zaopiniowała pozytywnie  projekt uchwały w sprawie uchwalenia
budżetu Miasta Pabianic na rok 2021.

Ad.6.
Innych spraw różnych i wolnych wniosków nie zgłoszono. 
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Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodnicząca  Komisji  Bożenna
Kozłowska zamknęła posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów o godz. 9.30.

Załączniki ujęte w protokóle są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 

Posiedzenie protokółowała:                                 Posiedzeniu przewodniczyła

   AGNIESZKA MICHEL                                       BOŻENNA KOZŁOWSKA
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